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Referat                                                     Korsvejens Skole 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 23.05.22 kl. 17.00 – 19.00 på Allégården 

Deltagere: Martin Lønborg, Mikkel Mølbak, Rikke Madsen, Tiffany Ann Kraik, Christine Olsen, Stig 

Frejo Hansen, Jannie Kamp Mikkelsen, Ali Quis, Flemming Birch-Rasmussen, Maniella 

Z. S. Jensen (8P), Pamela E. Onorionde (9A), Ida B. E. Mølbak (8.B), Thomas 

Diechmann  

Afbud:  Hanne Larsen 

 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden – Godkendt. 

 

Pkt. 2 Godkendelse af referat – Godkendt. 

 

Pkt. 3 Kort rundtur på Allégården – Stig gav en rundvisning. 

 

Pkt. 4 Evaluering af MGP 

Herunder også tilbagemelding og interesse for oprettelse af Korsvejens Venner. Hvordan gør vi? Og hvem 

ved vi har interesse i at drive én sådan forening? 

Rigtig godt arrangement. 

Lydudfaldene var meget irriterende. Martin vil gerne sætte et arbejde i gang, så skolen kan få et nyt anlæg 

Kulturzonen har muligvis mulighed for at låne/leje et musikanlæg ud. 

Der var lidt forvirring omkring afstemningen.  

Det var svært at høre musikken lidt væk fra scenen. 

Det var meget forældrestyret i boderne. 

Der blev ikke givet nok tid til eleverne til forberedelserne. 

De nye forældre var meget positive over for arrangementet. 

 

Korsvejens venner er lidt anonyme. Mikkel vil gerne lægge en føler ud på Facebook for at høre, hvor de er 

henne.  

Forslag om at lægge opgaven over på den nye bestyrelse efter sommerferien. Det kan komme som et punkt 

til et af de første møder. 

 

 

Pkt. 5 Høring af ferie- fridagsplan 

Se vedhæftet bilag. 

Thomas gennemgår kommunens udkast til kalenderen. 

En generel snak om flytning af to skoledage. 

- Forslag om at gøre juleferien lidt længere. 

- Forslag om at gøre sommerferien kortere ved at starte om mandagen og rykke dagene fra skolestart hen 

til juleferien. 

- Forslag om at gøre sommerferien længere, så børnene starter om mandagen. 

- Der vil komme en udfordring med at påbegynde arbejdet den 31. juli i stedet for 1. august. 

- Der er ikke en generel enighed om kalenderen. Der tages punktet op til næste bestyrelsesmøde. Herefter 

skal Martin og Hanne arbejde hurtigt for at få lavet et høringssvar. 



Korsvejens Skole 

Vi lærer til livet 
 

Pkt. 6 Skolebestyrelsesvalg 

Endelig kandidatliste. 

Fastsættelse af valgmøde mht. fredsvalg. Herunder beslutning om formand og næstformand.  

Deadline 01.06.22. 

Der mangler 4 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter. Der er valg den 7. juni. Kan de selv dele postene, vil 

der ikke være brug for et kampvalg. 

Fællesmøde den 14. juni hvor de nye medlemmer kan mødes med nuværende medlemmer. 

Der er pt. 5 kandidater. Martin har muligvis en ekstra kandidat (Manden med den gule hat). 

Anders er blevet valgt på lærerdelen. 

 

Pkt. 7 Nyt fra  

 

 Skolen – ansættelser 

o Jobopslag på nogle tysklærere. Vi har en dygtig studerende som ansættes. 

 Vi har tre stillinger åbne. 

o Der er fra kommunens side kommet en Onboardingstrategi. Den har bestyrelsen ikke set 

endnu. 

o På mandag er det sidste skoledag for 9. klasserne. Vi forventer masser af vandkamp og en 

flot flagning som dagen slutter. 

o Lotte er blevet sygemeldt. Eleverne skal derfor have andre lærere til eksamen. Der har været 

stor kollegial opbakning til at løse det. 

 

 Formanden – Nyt fra formandsmøde 

o Der var kampvalg på Pilegården. 

o Skottegården er plaget af ubudne gæster om aftenen og weekenderne. 

o Snak om dårlig internetforbindelse. Ny udbyder til fibernet er ved at blive fundet. 

 

 Elevrådet – 

o Ønske om kunne bestille mad online. 

o Skabe til uglehallen. 

o Trist over at fodbold er sat på pause frem til sommerferien. 

 

 Medarbejderne – 

o Vi har vedtaget en ny fagfordelingsprocedure som har fungeret rigtig godt.  

o SFO’en har fået nye heldagsbørn. 

o SFO’en får 3 kolleger tilbage, der har været væk på uddannelse. og barsel. 

 

 Porten –  

 

Pkt. 8 Meddelelser 

 
Mikkel gør opmærksom på, at områdelederen skal være repræsenteret i skolebestyrelsen. 

Skolen oplever ikke behovet for det, og vil gøre opmærksom på det i høringsvaret til den nye 

vedtægt. 

Pkt. 9 Eventuelt 
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Punkter til næste møde 

- Elevrådet – Ønske om at kunne bestille mad online 

- Kalender – høringsvar. 

 


